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Протокол 

 
Днес 17.12.2024г. се проведе заседание на ПК по „БФ“. Всички членове на 

комисията присъстват. Д-р Емил Енчев отсъства. 

По точка 1 от дневния ред- Актуализация на Бюджет 2024 и на поименен списък за 

придобиване на дълготрайни активи и основен ремонт. 

Красимира Великова – Секретар Община Полски Тръмбеш – докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „БФ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

По точка 2 от дневния ред- Утвърждаване на разпоредители с бюджет от по-ниска 

степен. 

Красимира Великова – Секретар Община Полски Тръмбеш – докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „БФ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Протокол 

 
Днес 17.12.2024г. се проведе съвместно заседание на „ВСИЧКИ ПК“. Всички 

членове на комисиите присъстват. Д-р Емил Енчев отсъства. 

По точка 3 от дневния ред-  Определяне на годишния размер на таксата за битови 

отпадъци и приемане на план сметка на приходите и разходите по осигуряване на съдове 

за съхраняване на битовите отпадъци, поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг 

на депата за битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на 

битовите отпадъци, почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковете и други 

територии на населените места, предназначени за обществено ползване на територията на 

Община Полски Тръмбеш за 2025 година. 

Красимира Великова – Секретар Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „БФ“-  Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „УТ“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Образование и наука“- Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „МСНУРП“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Приватизация и следприватизационен контрол“- Гласували „за“ – 5, 

„против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 



 
Днес 17.12.2024г. се проведе съвместно заседание на ПК по „БФ“ и ПК по „ЗСД“. 

Всички членове на комисиите присъстват. Д-р Емил Енчев отсъства. 

По точка 4 от дневния ред-  Даване на съгласие за кандидатстване на Община Полски 

Тръмбеш по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

„Иновативни здравно-социални услуги“, финансирана по Програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2021-2027 и възлагане на услугата от общ икономически интерес на 

Дирекция „Устройство на територията“, общинска собственост и регионална политика“ 

при Община Полски Тръмбеш. 

Мая Спирдонова– Гл. счетоводител Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „БФ“-  Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

  

 

По точка 5 от дневния ред-  Даване на съгласие за кандидатстване на Община Полски 

Тръмбеш с проектно предложение „Монтаж на вентилационна система в кухнята на 

Домашен социален патронаж град Полски Тръмбеш“ пред Фонд „Социална закрила“ към 

Министерство на труда и социалната политика и осигуряване на собствен принос в размер 

на не по-малко от 15% от стойността на проекта. 

Мая Спирдонова– Гл. счетоводител Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „БФ“-  Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 



 
Днес 17.12.2024г. се проведе заседание на ПК по „ИВОС“. Всички членове на 

комисията присъстват. 

По точка 6 от дневния ред-  Актуализация на програма за управлението и 

разпореждането с имотите - общинска собственост на територията на Община Полски 

Тръмбеш за 2024 г. 

Николай Буюклиев– Нач. Отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „ИВОС“-  Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

  

 
По точка 8 от дневния ред-  Определяне на имот от общинския поземлен фонд за 

обезщетение на собственици с признато, но не възстановено право на собственост. 

Николай Буюклиев– Нач. Отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „ИВОС“-  Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 



 
Днес 17.12.2024г. се проведе съвместно заседание на ПК по „ИВОС“ и ПК по 

„МСНУРП“. Всички членове на комисиите присъстват. 

По точка 7 от дневния ред-  Приемане и одобрение на инвестициите извършени от 

„Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново през 2024 г. на 

територията на община Полски Тръмбеш. 

Николай Буюклиев– Нач. Отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „ИВОС“-  Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „МСНУРП“-  Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 


